
MATRIX RY 
Hallituksen kokous 18/2015 

Ti 29.9.2015 klo 16 

Komero 

 

Läsnä 

Hallituksen jäsenet: 

Juuso Nieminen (puheenjohtaja) 

Juri Gyllström (sihteeri) 

Auli Salmi 

Tiia Björk 

Suvi Tuukkanen 

Maija Torttila 

Julius Uusinarkaus (saapui kohdassa 9) 

  

Hallituksen varajäsenet: 

Elsa Pekkarinen (poistui kohdassa 11.6) 

  

Muut: 

Antti Koivurova (poistui kohdassa 13) 

Pinja Lappalainen 

Olli-Pekka Lindström 

Thierry Botty van den Bruele 

Juho Gröhn 

Tuomas Harjanne (saapui kohdassa 10.4) (poistui kohdassa 11.4) 



  

1. Kokouksen avaus 

Puheenjohtaja avasi kokouksen klo 16:20. 

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 

Puheenjohtaja totesi kokouksen lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 

3. Kokouksen työjärjestys 

Hyväksyttiin muutoksitta. 

4. Ilmoitusasiat 

● Auli ilmoitti, että kokoustarjoiluina on "Maijan pätkismuffinsseja". 

● Maija Torttila ilmoitti, että HYK on voittanut Matrixin kilometrikisassa. 

● Kokouksessa on paikalla fukseja. 

5. Posti  

Ei postia. 

6. Talous  

Hyväksyttiin maksettavaksi seuraavat kulut: 

● Joonas Hilskalle huutopussi-illan kuluista 5,29e. 

● Elsa Pekkariselle syksyn bileiden palkinnoista 14,98e. 

● Syksyn bileiden mehuista ja muovimukeista 8,30e. 

● Syksyn bileiden koristeluista 18e. 

● Tiia Björkille fuksiasten palkinnoista ja ilmapalloista 15,90e. 

7. Hallituksen kokouksen 17 pöytäkirjan hyväksyminen 

Hyväksyttiin tehdyin muutoksin. 

8. Opintoasiat 



● Juuso ja Maija Karesvuori ovat tavanneet laitoksen edustajia. 

● Yammer-sivustosta voisi olla apua kurssipalauteasioissa. 

● Opintoneuvonta-chattia mietitty. 

● Mitä tahansa ideoita, jotka liittyvät Matrixiin ja kurssien järjestämiseen, olisi hyvä tuoda 

esiin. 

9. Yhteistyöasiat 

● Mathathon-yhteistyö on toiminut. 

● Tulossa Futurice-excu 10.11. 

● Haalarivastaaville tieto, että Limekseltä tulossa sponsori. Futuricelta kysyttävä sponsoria. 

10. Menneet tapahtumat 

  10.1 Fuksimarssi 

● Marssi meni hyvin. Satoi paljon vettä. 

● Marssin pituudeksi tuli n. 12km. 

● Paikalla oli 23 ihmistä. 

● Lopuksi joukko jaettiin kahteen pizza-osastoon. 

● Kysyttiin miksei viime vuonna ollut marssia. 

● Jatkossa useita marsseja eri tilaisuuksia varten. 

 

  10.2 Fuksiaiset 

● Fuksiaiset menivät hyvin. 

● Sauna jakoi mielipiteitä. Jatkot jatkossa mahdollisesti muualla. 

● Fuksit kerkesivät rasteille hyvin. 

 

  10.3 Sitsikirppis 

● Myytiin 5 laulukirjaa. 

● Miesten osalta idea on vähän vajavainen. 

 

  10.4 Verenluovutusexcu 



● Paikalla 7 ihmistä. 

● Eija Muhosella oli kivaa. 

● Lisää excuja järjestettävä. 

● Uusi excu maanantaina 12.10. Tavataan klo 17:00 palloukoilla. 

 

  10.5 Syksyn bileet 

● Paikalla 100 ihmistä. 

● Bändi oli loistava. 

● Ensitreffit alttarilla -idea onnistui hyvin. 

  

11. Tulevat tapahtumat 

  11.1 Fuksiseikkailu 

● Keskiviikkona 30.9. 

● Rastilla ainakin Elsa ja Juri. Juuso tulee ehkä. 

 

  11.2 Mathathon 

● Mathathon on täynnä. 

● Kaikki on hyvin, paitsi Jussi Timonen osallistuu. 

 

  11.3 Fuksisitsit  

● Maksuohjeet ovat lähteneet. 

● Suunnittelutapaaminen kokouksen jälkeen. 

● Sitsit ovat täynnä. 

● Sitsit sunnuntaina 4.10. klo 18. 

 

  11.4 Klusterihengailut 



● Normaalit hengailut perjantaina 9.10. 

● Fuksi(e)n käytöstä valvottava. 

 

  11.5 Opetuksen kehityksen päivä 

● Laitoksen opetuskeskustelu myöhemmin sovittavassa kokoustilassa. 

● Perjantaina 16.10. 

 

  11.6 Kähmintäsauna  

● Maanantaina 26.10. 

● Sivistyksen kohtalo ei ole vielä selvillä. 

● Selvitetään ensi kokoukseen mennessä. 

 

  11.7 Syyskokous 

● Muutetaan ajankohta tiistaiksi 24.11. klo 17:00. 

 

  11.8 Pikkujoulut 

● Keittiö on saatu varattua. 

● Palkitaan Jaakko Viertiö vaivannäöstä. 

  

 11.9 KJYR 

● Ilmoittautuminen sulkeutuu 25.10. 

● Ilmoittautumisen voi perua viestillä Maijalle. 

● Risteilyn teemana alustavasti Papu. Mietitään lisää ensi kokouksessa. 

 

  11.10 Muut tulevat tapahtumat 



● MES:in vuosijuhlat 16.10. Nakkeilijoita tarvitaan. 

● Nakkeilemaan ainakin Pinja, Tiia, Maija Torttila, Maija Vehmainen ja Selina Lehtoranta. 

● Auli edustamaan. 

 

● Leppätalokomitea haluaa Beer Pong -turnauksesta lisäselvityksen. 

● Turnaus 22.11. Klusterille ei pääsymaksua, mutta osallistumismaksu tulee. 

 

● Harry Potter -sitsejä ei muuteta aikaistetuiksi sitseiksi joita seuraa bileet. 

12. Uudet jäsenet 

Hyväksyttiin jäseneksi Gustafsson Konstantin. 

13. Alastonkalenteri 

● Eilen lähetettiin tarjouspyyntö, kuvat ja tekstit Painosalama Oy:lle. 

● Odotetaan vastausta ja layout-ehdotuksia. 

● Luodaan lista ennakkotilauksista sähköpostilistan kautta.  

● Tuotot Punaisen Ristin katastrofirahastolle. 

14. META  

● Moodin kaapissa on "jotain hyvin tärkeää". Avainta ei ole löytynyt. 

● Resonanssin fuksivastaavat kyselivät ylimääräisten juomien perään. 

● Limeksen appron lippuja jäljellä 23. 

● Limeksen appron Klusteri-yökäytössä Joonas HIlska ja Juri Gyllström. 

● Luodaan tietyille virkailijoille omat sähköpostit, esim. tiedottaja@matrix etc. 

15. Seuraava kokous 

Seuraava hallituksen kokous Komerossa keskiviikkona 14.10.2015 klo 9. 

16. Kokouksen päätös 

Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 18:03. 

 

Hyväksytty kokouksessa 19/2015 

 


